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PROTOKÓŁ  Nr VI/11 
SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 15 czerwca 2011 roku 
 

   
odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach ul. Dubieńska 11, pod przewodnictwem 
Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego. 
  
Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1210. 
Stan Rady- 15 
Obecnych- 15 

Radni obecni na Sesji: 
  

1. Bazylewski Krzysztof      9. Przywózki Bogusław 
2. Derehajło Teresa      10. Radziwił Agnieszka 
3. Góralczyk Eugeniusz     11. Roszkowski Tomasz 
4. Jakimiuk Anatol       12. Rzepniewski Paweł 
5. Jakubowski Karol     13. Tuszewicki Eugeniusz 
6. Lasecka Danuta       14. Wietoszko Wiesława Teresa 
7. Oliwniak Agnieszka     15. Zienczuk Leszek 
8. Piotrowska Krystyna 
  
Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 
2. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 
3. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 
4. Osmólski Wiesław 
5. Sołtysi wsi wg listy obecności 

  
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił do otwarcia obrad 

Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 15 radnych, obrady są 
prawomocne. Powitał radnych, sołtysów i pozostałe osoby przybyłe na obrady. 
Nadmienił, że porządek dzienny i projekty uchwał radni otrzymali. Zapytał czy są jakieś 
pytania lub uwagi do porządku. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy 
poddał pod głosowanie proponowany zmieniony porządek, który został przyjęty 
jednogłośnie: 

1.      Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 
2.      Przyjęcie protokołu obrad V Sesji Rady Gminy. 
3.      Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2010 rok. 
4.      Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z 

tytułu wykonania budżetu gminy za 2010 rok. 
5.      Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 

na funkcjonowanie Komendy Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim. 
6.      Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do WPF. 
7.      Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2011 r. 
8.      Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania. 
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9.      Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu przeciwdziałania przemocy w 
rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w gminie Boćki na lata 2011-2015. 

10.  Podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Krasna 
Wieś, Olszewo, Starowieś. 

11.  Informacja Wójta z działalności w okresie między sesyjnym i z realizacji uchwał 
Rady. 

12.  Sprawy różne. 
13.  Interpelacje i zapytania radnych. 
14.  Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje. 
15.  Zamknięcie obrad sesji. 

  
Ad. pkt 2. 
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z V Sesji był wyłożony do wglądu na 7 
dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji. Zapytał czy są jakieś uwagi lub pytania. 
Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z obrad V 
Sesji Rady Gminy. „Za” – oddano 15 głosów /przyjęto jednogłośnie/. 
  
Ad pkt 3 
Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2010 rok 
zostało przedstawione przez Pana Wójta - Stanisława Derehajło. Poinformował on również o 
zaciągniętych kredytach oraz o możliwościach pozyskania dofinansowań unijnych. 
Zaznaczył, iż takich możliwości jest coraz mniej, w związku, z czym należy podejmować 
szybkie decyzje odnośnie składania wniosków o dofinansowanie równocześnie szukając 
nowych rozwiązań z innych źródeł finansowania. Pan Wójt poinformował także o projektach, 
które zostały już złożone, a część z nich otrzymała pozytywną wstępną weryfikację, natomiast 
niektóre pozostają w trakcie rozpatrywania.  
Zebrani nie skierowali zapytań do zreferowanego wykonania budżetu gminy za 2010 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały, który został przyjęty 
jednogłośnie. 
  
Uchwała Nr VI/31/11 Rady Gminy Boćki z dnia 15 czerwca 2011 roku w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
Boćki za 2010 rok. 
- podjęta jednogłośnie(za - oddano 15 głosów) 
  
Ad pkt 4 
Projekt uchwały wraz z opinią komisji rewizyjnej i opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 
odczytał Przewodniczący Rady Gminy. Pytań i wniosków nie zgłoszono.  
Uchwała Nr VI/32/11 Rady Gminy Boćki z dnia 15 czerwca 2011 roku w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu wykonania budżetu gminy za 2010 rok 
- podjęta jednogłośnie(za - oddano 15 głosów) 
Po jednogłośnym podjęciu uchwały Pan Wójt podziękował Radnym za udzielenie 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy za 2010 rok. Słowa uznania skierował także 
do pani Skarbnik Gminy, Pana Sekretarza Gminy i współpracowników. 
  
Ad pkt 5 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na 
funkcjonowanie Komendy Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim przedstawił Pan Wójt 
nadmieniając, iż temat ten poruszany był na posiedzeniach poszczególnych komisji. W tym 
temacie pytań nie zgłoszono.  
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Uchwała Nr VI/33/11 Rady Gminy Boćki z dnia 15 czerwca 2011 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na funkcjonowanie Komendy Straży Pożarnej w 
Bielsku Podlaskim 
- Uchwała podjęta większością głosów, "za" przyjęciem uchwały oddano 14 głosów, Pan 
Tomasz Roszkowski się wstrzymał. 
  
Ad pkt 6 i 7 
Omówienia wprowadzonych zmian zarówno w WPF jak i zmian w budżecie gminy na rok 
2011 dokonała Pani Skarbnik zaznaczając jednocześnie, że były one tematem na 
posiedzeniach komisji. Pani Skarbnik uprzedziła, że materiały omawiane na komisjach różnią 
się od otrzymanych na sesje. Spowodowane jest to wprowadzeniem po stronie dochodów 
kwoty 61 000.00 jako darowizny od Spółki SPV w Warszawie. 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania w tym temacie. Radni pytań nie zgłosili. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekty uchwał i poddał pod głosowanie: 
  
Uchwała Nr VI/34/11 Rady Gminy Boćki z dnia 15 czerwca 2011 roku w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2011 - 2014 wraz z prognozą kwoty 
długu i spłat zobowiązań na lata 2011 - 2018 
- podjęta jednogłośnie(za - oddano 15 głosów) 

  
Uchwała Nr VI/35/11 Rady Gminy Boćki z dnia 15 czerwca 2011 roku w sprawie 
wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2011 r. 
- podjęta jednogłośnie(za - oddano 15 głosów) 

  
Ad pkt 8 i 9 
Omówienia dwóch kolejnych punktów obrad Rady Gminy Boćki dokonał Pan Sekretarz 
Gminy - Stanisław Charyton. Przedstawione projekty uchwał dotyczyły: pierwszy – trybu i 
sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania, z kolei drugi odnosił się do przyjęcia 
programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie, w 
gminie Boćki na lata 2011-2015. 
  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania. Radni pytań nie zgłosili. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady kolejno odczytywał projekty uchwał i 
poddawał pod głosowanie; 
  
Uchwała Nr VI/36/11 Rady Gminy Boćki z dnia 15 czerwca 2011 roku w sprawie trybu i 
sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowe warunki jego funkcjonowania 
podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 
  
Uchwała Nr VI/37/11 Rady Gminy Boćki z dnia 15 czerwca 2011 roku w sprawie uchwalenia 
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w 
gminie Boćki na lata 2011-2015 
podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 
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Ad pkt 10 
Głos zabrał Pan Wójt, powiedział, że projekty uchwał były omawiane na posiedzeniach 
komisji i są znane radnym. Plany odnowy miejscowości zawierają:  
1) Charakterystykę i inwentaryzację zasobów danej miejscowości. 
2) Opis planowanych zadań inwestycyjnych i przedsięwzięć aktywizujących społeczność 
lokalną w okresie co najmniej 7 lat od dnia przyjęcia planu odnowy miejscowości, 
3) Opis i charakterystykę obszarów o szczególnym znaczeniu dla zaspokojenia potrzeb 
mieszkańców, sprzyjających nawiązywaniu kontaktów społecznych, ze względu na ich 
położenie oraz cechy funkcjonalno - przestrzenne. 
Plany Odnowy Miejscowości Krasna Wieś, Olszewo i Starowieś są niezbędne, aby ubiegać 
się o środki unijne. Chodzi o składanie wniosków dotyczących zadań wynikających z 
działania 3.2. Podstawowe usługi dla gospodarki i ludności wiejskiej oraz działania 3.3 
Odnowa i rozwój wsi w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 2007-2013. W 
ramach tego działania planuje się remonty świetlic wiejskich, wyposażenie i 
zagospodarowanie terenu we wsiach Starowieś, Olszewo i Krasna Wieś. Pan Wójt 
powiedział, że jeżeli mamy ubiegać się i wykorzystywać dodatkowe środki to należy podjąć 
te uchwały, gdyż stanowią główny element wniosku. Jeżeli radni nie opowiadają się za 
realizacją zadań wynikających z tego działania, uchwały są zbędne. 
  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są pytania. Radni pytań nie zgłosili. 
W związku z powyższym Przewodniczący Rady kolejno odczytywał projekty uchwał i 
poddawał pod głosowanie; 
  
Uchwała Nr VI/38/11 Rady Gminy Boćki z dnia 15 czerwca 2011 roku w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Krasna Wieś 
podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 
  
Uchwała Nr VI/39/11 Rady Gminy Boćki z dnia 15 czerwca 2011 roku w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Olszewo 
podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 
  
  
Uchwała Nr VI/40/11 Rady Gminy Boćki z dnia 15 czerwca 2011 roku w sprawie 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Starowieś 
podjęta jednogłośnie (za oddano 15 głosów) 
  
Ad pkt 11 
Pan Wójt poinformował o realizacji uchwał Rady Gminy oraz o działalności w okresie 
pomiędzy sesjami. Prowadzone były następujące działania: przebudowa ujęcia wody w 
Boćkach, gromadzenie dokumentacji na przebudowę GOK-u, bieżące naprawy dróg, 
kontynuacja rozmów na temat scalania gruntów wsi Siekluki i Andryjanki. Ponadto Pan Wójt 
poinformował o wizycie przedstawicieli Rady Gminy Boćki na fermie elektrowni wiatrowej 
oraz o spotkaniu z przedstawicielami tamtejszego samorządu. 
  
Ad pkt 12 
Sprawy różne 
Poruszono problem występowania braku wody w godzinach szczytu w miejscowości Siekluki 
i Boćki. Jest on spowodowany min. tym, że w Boćkach prowadzony jest remont hydroforni, 
skutkujący zaistniałą sytuacją. 
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Pan Wójt skierował zapytanie do obecnych na Sali sołtysów odnośnie segregacji śmieci. Pan 
Szerszeń - sołtys wsi Piotrowo Trojany zapytał, czy skoro płaci za wywóz śmieci 
przedsiębiorstwu ASTWA to czy musi dokonywać ich segregacji? Pan Wójt udzielając 
odpowiedzi poinformował, iż taki obowiązek nakłada Ustawa. Sołtys wsi Piotrowo 
Krzywokoły zauważył, iż folia po sianokiszonce nie jest odbierana prze ASTWĘ.  
Pan Paweł Rzepniewski zauważył, iż w niektórych miejscowościach ulice oświetlone są przez 
całą noc a w niektórych nie. Pan Wójt w odpowiedzi poinformował, że sprawdzi zaistniały 
stan i skonfrontuje problem z Panem Kolejkowiczem. 
Pan Sekretarz pobieżnie omówił ustawę śmieciową podkreślając konieczność segregacji 
odpadów. Poinformował także zebranych, iż upływa kadencja ławników sądowych oraz 
zapoznał Radnych z treścią Rozporządzenia dot. powoływania ławników sądowych.  
 
Ad pkt 13 i 14 
1. Pani Krystyna Piotrowska prosiła o zamontowanie dwóch lamp oświetleniowych na ulicy 
Łukaszewicza obok budynków byłego Zakładu PGR - Suszarni. 
Pan Wójt odpowiedział, że w ubiegłym miesiącu dokonano podsumowania potrzeb w 
zakresie naprawy i ewentualnej wymiany oświetlenia ulicznego. Wniosek Pani Radnej będzie 
uwzględniony podczas kompleksowych prac remontowych. 
2. Pan Paweł Rzepniewski zapytał: dlaczego w jednych miejscowościach na terenie gminy 
lampy uliczne są zapalone całą noc, a w innych są wcześniej gaszone lub nie świecą się 
wcale. Pan Wójt w odpowiedzi poinformował, że sprawdzi zaistniały stan i skonfrontuje 
problem z Panem Kolejkowiczem. 
3. Pan Roszkowski Tomasz zapytał, kiedy będzie remont ulicy na przystanku autobusowym. 
Pan Wójt odpowiedział, że ulica należy do dróg krajowych i pismo już zostało wysłane do 
GDDKiA w Białymstoku. 
4. Pan Bujno Waldemar zgłosił załamanie przepustu na drodze łączącej Piotrowo Krzywokoły 
z wsią Wygonowo. Podobny problem zgłosiła Pani Agnieszka Radziwił w miejscowości 
Śnieżki. Sprawę skierowano do Pana Piotra Szymczuka w celu sprawdzenia i ewentualnego 
remontu. 
5. Pani Barbara Łukaszuk Sołtys sołectwa Boćki I zgłosiła bardzo zły stan drogi na łąki Biele, 
spowodowany szkodliwą działalnością bobra 
Pan Wójt odpowiedział, że w roku 2009 drogi na Biele były naprawiane, z tą sprawą odsyła 
do Pana Piotra Szymczuka - pracownika UG odpowiedzialnego za stan dróg. Zaś wszelkie 
szkody spowodowane działalnością bobrów, należy sukcesywnie zgłaszać bezpośrednio do 
Marszałka Województwa Podlaskiego.  
6. Pan Bogdan Przywózki zapytał jak można usunąć drzewo utrudniające przejazd na 
skrzyżowaniu ulicy Grunwaldzkiej i Starosielskiej. Pan Wójt odpowiedział, że drzewo 
znajduje się na prywatnej posesji i właściciel musi złożyć wniosek o pozwolenie na usunięcie 
drzewa. 
7. Wierciński Czesław – Sołtys wsi Wiercień, wypowiadał się na temat opieszałego 
załatwiania spraw przez Starostwo, a mianowicie mieszkańcy zgłosili do Starostwa 
uszkodzenie drogi powiatowej, na której po ulewnym deszczu powstała wyrwa. Jedynym 
odzewem Starostwa było zabezpieczenie ubytku w powierzchni poprzez wstawienie znaku 
ostrzegawczego w postaci gałęzi. Do dnia dzisiejszego naprawy nie dokonano. 
8. Pan Roszkowski zgłosił fakt zniszczenia asfaltu przez samochody ciężarowe. 
Zaproponował, aby wyeliminować taki stan rzeczy należy ustawić znaki ograniczające 
dozwolony ciężar ładunku samochodów przejeżdżających ul. Świętojańską i drogą Boćki- 
Wygonowo. Pan Wójt udzielając odpowiedzi nadmieniał, iż uzgodnienia o znakach dokonuje 
Drogowa Inspekcja Ruchu. 
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Pan Wójt poinformował, żeby radni, sołtysi i mieszkańcy z wnioskami wymagającymi 
szybkiego załatwienia nie czekali na posiedzenie Sesji tylko zgłaszali od razu i bezpośrednio 
do pracowników; Pana Piotra Szymczuka - inspektora ds. drogownictwa, Pana Mirosława 
Kolejkowicza - inspektora ds. budownictwa i inwestycji, do Pani Marty Tymińskiej-
Malinowskiej - Dyrektora GOK - wniosków dotyczących świetlic wiejskich lub do Wójta i 
Sekretarza Gminy. 
 
Ad pkt 15 
Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął obrady VI Sesji Rady Gminy. 
 
Protokołował: 

Marta Tymińska-Malinowska 

  
Przewodniczący Rady Gminy  

Krzysztof Bazylewski 

  
  

 
 

 


